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Närvarande: 

Mikael Sandberg Peter Gustafsson 

Susanne Rajala Jens Axelsson 

Christer Gustafsson  Daniel Wengel  

Therese Wibring Lars Carlsson 

 

Frånvarande 

 

1  Mötets öppnande  

2 Dagordning 

3 Föregående protokoll 

4  Ekonomirapport 

Svårt att dra slutsatser efter så kort tid. Elen diskuterades. Christer kommer redovisa 

ekonomin varje möte men endast hela månader. 

 

5  Belysning konstgräs 

Arbetet planeras att påbörjas i April. Kan faktureringen ske uppdelat. Christer kollar 

med kommunen. Vi beslutar att vi lägger till belysning mot B-plan samt om de kan 

etablera samtidigt som vi har kvar gamla belysningen. Vi beslutar att C-plan inte skall 

ha belysning.  

 

6  Veo live simkort 

Jens kollar status på simkort till VEO med Patrik. 

7  Media/kommunikation 

Daniel har nu inlogg till Instagramkontot. Policy kring lagens kommunikation på 

Instagram bör tas fram. Facebook konto finns. Oklart vem som administrerar 

Facebook. Vi undersöker. Bo M? 

 

Information om Fotbollensdag skall kommuniceras. Kanske dela info via tex 

mäklarskyltar, trottoarpratare etc.  

Information inför herr och dam-lagens premiär behövs. Fotografering av spelare och 

lagfoto spikas till måndag 7/4 för både dam och herrlaget.  

 

8  Sponsorgrupp 

Peter skall träffa Christer och Therese kring vilka kontakter vi har. Peter har börjat 

fundera på olika kontakter. Ev presentera BSK på Bankeryd business network.  
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9  Ungdom 

Kick off – ledarträff behöver planeras in. Förslag om 10/4 18:30 undersöks. 

 

Vi redovisar material mm som Sussie drivit på ett bra sätt. Allmänn status redovisas 

för våra lag. Tyvärr har vi två årskullar på pojksidan och en på flick som inte får ihop 

lag. Vi diskuterar vikten av BSK värdegrund för att behålla ungdomsspelare så länge 

det bara går. Beslut tas att alla ledare skall signera BSK:S värdegrund och riktlinjer 

som ett stöd i arbetet att förhindra att ungdomar slutar tidigt. Christer undersöker 

möjlighet till elektronisk signering.  

 

10 Senior Herr 

Jens redovisar om värdegrundsarbete som genomförts i A-laget. A-laget har vunnit alla 

matcher i år. Ledarstaben är fulltalig.  

 

11 Senior Dam 

Mikael redovisar kring damlaget.. Ledarstaben stabil med Affe i spetsen. Fysresultaten 

tydligt förbättrade. 

 

Mille kan kanske stötta med knäkontrollsutbildning för ungdomslag med tillhörande 

upplägg.  

 

12 Attestregler 

Lars skickar attestförslag till Christer som ser över och skickar till Mikael Sandberg 

 

13 Evenamangsgrupp 

1-2 ansvariga personer för hemma matcherna som tar emot motståndare mm önskas. 

Dessa informerar också ledarna för de lag som är bollvärdar inför varje helg via 

telefon kring vad som skall göras och vart man hittar allt material som behövs för 

matchvärdarna 

 

Jens underöker ansvariga för herr och Mikael för Dam. 

 

60 kr i entréavgift testas samt att föräldrar säljer halva potten. Samma för herr och 

dam. Therese tar fram ett utkast på instruktion till föräldrarna. Speakermanus behövs. 

Önskemål är 3 föräldrar per match samt min 4 st bollvärdar samt vad de skall få för 

”ersättning”. Bollvärdströjor skall finnas. Bra om allt material inklusive instruktioner 

för matchvärdarna finns i en låda i tex kiosken. 

 

Patrik ombeds göra en instruktion för speakerutrustningen 

 

14 Övrigt 

Habo bjuder in alla ledare till utbildningsveckor med inspirationsutbildning.  
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15 Beslut 

• Vi beslutar att belysningen vid konstgräsplanen också skall kompletteras med 

stödbelysning för B-plan men ej C-plan. 

• Vi beslutar att alla ledare skall signera BSK:s värdegrund och riktlinjer. 

• Vi beslutar att Daniel skall titta på verktyg för att stötta arbetet med gemensam 

grafisk profil 

• Fotografering av Dam och Herr sker 7/4 och ombesörjs av Daniel. 

  

 

 

 

 

 


